

## 《元宵节英语怎么说?元宵节英文祝福语》

正月是农历的元月，古人称“夜”为“宵”，正月十五是一年中第一个月圆之夜，所以称正月十五为“元宵节”。根据道教“三元”的说法，正月十五又称为“上元节”。元宵节习俗自古以来就以热烈喜庆的观灯习俗为主。以下是小编为大家收集的元宵节英文怎么说，欢迎阅读与收藏。



元宵节，也叫灯节，所以英文是The Lantern Festival.

### 元宵节祝福语英文

1、几个圆柱形，把你的爱给你的怜悯，并经常挂你的心脏，当晚的黏性汤圆，当然，我们会重聚。

Months to CA cylindrical, put your love to your pity, and often hang your heart, the evening's sticky glutinous rice balls is, of course, when we will be reunited.

2、一轮红满月脸，微笑曲线芽眼浅;甜汤圆和快乐的一年，祝你好运与火火永远!祝元宵节快乐!

Round red moon face, a smile curved shallow eyes; sweet glutinous rice balls and happy year, good luck with fire fire forever! Wish Happy Lantern Festival!

3、元宵圆，月儿圆，团团许一个愿望。老朋友远道而来短信传，祝福你：甜甜蜜蜜高高兴兴健健康康永远!

Lantern round, monthly child round, round and round Xu a wish. An old friend from afar to SMS biography, bless you: Sweet Sweet Honey happily perfectly healthy forever!

4、圆圆的月亮的脸，甜甜的汤圆新鲜甜甜蜜蜜精神，装得满满的盛给你一碗，装上我的美国和美国和美国的美国祝愿元宵节!

Round round moon face, fresh sweet sweet spirit of the sweet rice balls, packed full of Sheng give you a bowl, and put on my the United States and the United States of the United States and the United States wishes for the Lantern Festival!

5、元宵佳节庆祝活动多与家人团聚多幸福，身体健康，家庭幸福，更有利可图的，每年都有更多的钱比运气和良好的祝愿有更多更多的!

Spring Lantern Festival celebration more than the family reunion more than happiness, good health and happiness and more profitable, more money every year more than luck and to wish good lot more!

6、元宵节快乐!亲爱的，对不起，我们不能一起过元宵节，但我会餐桌上给你添碗筷，只要你喜欢，在我的身边。

Happy Lantern Festival! My dear, I am sorry we can not together for Lantern Festival, but I will at the dinner table for you Tim a bowl and chopsticks, as you like at my side.

7、元宵节又到了，还记得我们有猜灯谜做的同样的兴奋逛庙会?现在依然很忙，人与人是不同的，远方的你，可好苍蝇?有时间写哟!

Lantern Festival came around again, remember we are visiting the temple with the same excitement of guessing riddles do? Now busy still, people are different, the distance you, flies Kehao? Have time to write yo!

8、元宵佳节给你啥?发送邮件文件夹的祝福。愿意持有你的平安，促健康，揣快乐，带来幸福，一个温暖的拥抱，甜蜜，链发财，拉鼠年吉祥，祥和的新年。

Spring Lantern Festival will give you Han? Sent messages folder blessing. Is willing to hold your peace, pro-health, surmise happiness, bring happiness, a warm hug, with sweet, a chain fortune, pulled auspicious, auspicious Year of the Rat.

9、元宵节，灯是微笑的目光。这是增强在我的心脏在屏幕上;天上的月亮，也就是我和你爱的见证，尽管缺乏阴晴圆，而且永恒。

Lantern Festival lights, smiling glances of your eyes. It is augmented in my heart on the screen; the moon in the sky, that is, you and I love to witness, notwithstanding the lack of Yin Qing Yuan, but also everlasting.

10、元宵节送你一碗汤圆，会创业，圆的梦圆了温暖如春的爱情，幸福的家庭团聚是一个圆，圆的新年灿烂的财富!元宵节快乐!

Lantern Festival send you a bowl of sweet rice balls, will be round dream of starting a business, round out the warm spring and love, a happy family reunion was a round, round to the New Year splendid fortune! Happy Lantern Festival!

11、元宵圆，携带无穷的附件，春天渐渐地，并将其发送真挚的情感，就像元宵夜，你潇洒美丽如愿，丰富多彩的生活，幸福陪你一辈子!

On children round, carrying endless attachment, spring gradually, and sent sincere emotions, like the Lantern Festival night, you chic beauty fulfill our wishes, colorful life, happiness accompany you forever!

12、元宵节将至，国务院下发五条禁令：禁止假装忙不理我;对富人忘了我;硬禁止不帮我;禁止吃饭不叫我;禁令休闲不想我;要求狠抓落实!

Lantern Festival is approaching, the State Council issued five prohibitions: the prohibition busy pretending to ignore me; against rich forget me; the prohibition of hard not help me; prohibiting the dinner will not ask me; ban leisure did not want me; require sound implementation!

13、元宵佳节不送礼，发条短信祝福你：健康快乐永远与你，好运和你不分离，最后让我告诉你，财源滚滚进腰包给你的所有好处。元宵节快乐!

Spring Lantern Festival is not gifts, clockwork SMS bless you: a healthy and happy always with you, good luck and you do not separate, finally let me tell you that money rolling into the pocket to give you all the benefits. Happy Lantern Festival!

14、正月十五闹元宵不要忘了吃，吃了好运气总是在那里，永远幸福吃两吃三个合家团圆，吃四个赛季放心食用5。。该死的小猪猪，这东西可不好消化哟!

Lantern Festival Lantern Festival do not forget to eat, eat a good luck are always there, always happy to eat two to eat three the family reunion, eating four seasons safe to eat 5. . . Damn Small Pig, this thing can be bad digestion yo!

15、云可能是大片的，雨是透明的，风是执着的，我对你是一个深刻的感觉，思维是一个浪漫的，爱是永恒的，星星是辉煌的，你是难忘的。真诚地祝你 - 元宵节快乐!

Cloud is a magnificent rain is transparent, the wind is persistent, the month is a deep feeling, and thinking is a romantic, love is permanent, the stars are brilliant, you are unforgettable. Sincerely wish you - Happy Lantern Festival!

16、如果美国也是种遗憾的是，没有人关心!也许只有祝福的一种形式，但它带来一个温暖的内心给，所以我们认为分给对方，如移动，就像祝福兴趣：元宵节快乐!

if America is also the kinds of regret that no one cared about! May be only a form of blessing, but it brings a warm heart to give, so we regard the interest distributed to each other, like moving, like Blessing: Happy Lantern Festival!

17、元宵节，精细满月。祝你好运在手乐呵呵的每一个圆头圆他们的梦想成真。

Lantern Festival, fine full moon. I wish you good luck in hand in a good mood every round circle on their dreams come true.

18、元宵佳节闹花灯，淡红色喜庆的节日。相思应邀派敬酒，月亮是圆的乐趣团圆!

Spring Lantern Festival trouble lantern, light Red festive holiday. On Acacia invited to send a toast, the Moon is round fun reunion!

19、元宵节边，35元宵南肖胃。从贪婪馋嘴今夜副歌，我祝你幸福度晚安!

Yuan Xiao Lantern Festival edge, 35 Yuan Xiao Nan Xiao stomach. Tonight refrain from greedy glutton, I wish you a happy degrees Good Night!

20、元宵夜，夜元宵，夜夜元宵夜幸福的日子，每年的节日，一年一度的庆祝活动的年，祝你节日快乐!

Yuan Xiaoye, night Lantern Festival, every night Yuanxiao Ye happy years, the annual festival, annual celebration year, I wish you a happy holiday!